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قول مساعد مدیر كل سازمان شهرداریها و دهیاریهای كل كشور به رفع مشکلات شهرداری كوهسار

همزمان با گرامیداشت هفته تأمین اجتماعی انجام شد

تقدیر استاندار از مدیر کل تأمین اجتماعی استان خوزستان

شهردار رشت افزود: کتاب “گیلان در جنبش 
ابراهیم  وسیله  به  در سال ۱۳۵۲  که  مشروطیت” 
فخرایی نوشته شده است و یکی از منابع مطالعاتی 
در اتفاقات آن دوران به شمار می رود، دو طبقه در 
مشروطه  انقلاب  محرکه  قوای  عنوان  به  را  گیلان 
یعنی  دو  این  اتحاد  و  کند  می  مطرح  گیلان  در 
و خرده  وران  پیشه  و صنعتگران شهری،  دهقانان 
جنوبی  های  کرانه   در  جنبش  بروز  نشانه  را  تجار 

دریای خزر می داند.
فرمان  صدور  از  پس  گفت:  رشت  شهردار 
مشروطیت در ۱۴ مرداد ماه ۱۲۸۵ خورشیدی به 
وسیله مظفرالدین شاه و پس از استبداد صغیر به 
وسیله محمدعلی شاه، گیلانیان به کمک بختیاریها 
کنار زدن محمدعلی  با  و  کنند  فتح می  را  تهران 
شاه که مجلس را به توپ بسته و مشروطه خواهان 
سبب  پایتخت  گرفتن  پس  با  بود،  کرده  آواره  را 
پیروز  صغیر  استبداد  بر  و  شده  مشروطه  احیای 
ماه ۱۲۸۸  تیر  در ۲۲  تهران  فتح  می شوند.واقعه 
ما روز ۲۲  به همین دلیل  خورشیدی رخ داد که 
ایجاد  تیر ماه امسال را برای آغاز عملیات اجرایی 
موزه مشروطه در گیلان انتخاب کردیم.وی افزود: 
باید از شورای اول رشت که زمینه های خریداری 
خانه نخستین شهردار رشت حاج میرزا خلیل رفیع 
را فراهم آورد و در شورای دوم کار مرمت این بنا 
برای مرکز فعالیت شورای شهر مورد  انجام شد و 
استفاده قرار گرفت و همچنین اقدام اساسی که در 
شورای پنجم با روشن بینی اعضای شورا انجام شد، 
این مکان تخلیه گردید تا مکانی برای ایجاد موزه 
مشروطه در گیلان باشد، تشکر و قدردانی می کنم.

بسیار خوشحال  گفت:  دکتر حاج محمدی سپس 
سازمان  شهرداری  و  شورا  اقدام  این  از  که  هستم 
میراث  کل  اداره  و  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان گیلان 
دیرینه  این خواسته  انشاءالله  و  کرده  استقبال  هم 

شهروندان رشت هم به زودی محقق شود.
سازمان  موثر  کمکهای  و  همکاری  از  وی 
کل  اداره  مساعدت  همچنین  و  بودجه  و  برنامه 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
اسناد و کتابخانه ملی استان و همه  گیلان، مرکز 
اعضای محترم شورای اسلامی شهر تشکر کرد که 
این مکان را برای فعالیت گیلانشناسان فراهم کرده 
اند.دکتر حاج محمدی سپس نحوه تشکیل هیات 

را تشریح کرد و گفت:  امنای خانه موزه مشروطه 
امنا  هیات  این  اعضای  باران  تمام شهروندان شهر 
هستند و ما امیدواریم با اعتبار لازم از سوی شورای 
دستگاه  دیگر  و  شورا  فرهنگی  کمیسیون  شهر، 
به  مشروطه  موزه  خانه  درِ  استان،  مرتبط  های 
افزود:  محمدی  شود.حاج  گشوده  شهروندان  روی 
دو سال پیش قرار بود دو میلیارد و ۸۰۰ میلیون 
به  توجه  با  اما  شود  هزینه  پروژه  این  برای  تومان 
نرخ تورم، اعتبار باید دستکم تا پنج میلیارد تومان 
نیز  یابد.رئیس شورای اسلامی شهر رشت  افزایش 
به وعده ها و خروج  پوشاندن  لزوم جامه عمل  بر 
از حیطه وعده و شعار تاکید کرد.اسماعیل حاجی 
پور گفت: احتمال ریزش ساختمان کنونی پیش از 

امروز  اما  خرید شورای اسلامی شهر وجود داشت 
حفظ  است.وی  شده  بازسازی  مسئولان  همت  به 
آثار تاریخی رشت را حفظ آبروی شهر توصیف کرد 
به  خدمتگزاری  به  مکلف  را  شهرداری  مجموعه  و 

جامعه فرهنگیان و فرهیختگان دانست.
به  اشاره  با  هم  منش  عاقل  محمدحسن 
این  از  نگهداری  در  اسلامی  شورای  موثر  گامهای 
خانه تاریخی اظهار امیدواری کرد که اعتبارات لازم 
تخصیص  زودتر  چه  هر  بنا  این  تکمیل  زمینه  در 
دستگاههای  همه  همکاری  از  منش  یابد.عاقل 
فرهنگی مرتبط قدردانی کرد و گفت: برای تکمیل 
لازم  بازسازی  بتوانیم  زودتر  چه  هر  باید  بنا  این 
اسلامی  شورای  فرهنگی  عضو  دهیم.این  انجام  را 
شهر رشت در پایان سخنانش خاطر نشان کرد که 
بسیار خوشحال است که می بیند یکی از خواسته 
می  محقق  فرهیختگان  و  فرهنگیان  دیرینه  های 
گردد.رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
گیلان هم پاسداشت مظاهر قومی، مذهبی و ملی 
گسترش  ضرورت  بر  و  دانست  همگانی  وظیفه  را 
فعالیت های فرهنگی و انتقال هویت فرهنگی این 
استان به نسل های آینده شد.دکتر کیوان محمدی 
هر  آمادگی  کشور  بودجه  و  برنامه  سازمان  گفت: 
برای  را  رشت  شهرداری  و  شورا  با  همکاری  گونه 
تکمیل این بنا دارد.گفتنی است در این برنامه دکتر 
سید هاشم موسوی رئیس پژوهشکده گیلانشناسی، 
گیلان  دانشگاه  برجسته  استادان  از  خارابی  دکتر 
جمعی  حضور  با  کردند.همچنین  سخنرانی  و… 
خانه  تابلو  از  فرهیختگان  و  فرهنگیان  از  پرشمار 

موزه مشروطه در رشت رونمایی شد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری  کوهسار، 
و  شهرداریها  سازمان  کل  مدیر  علیزاده  دکتر 
دهیاریهای کل کشور به همراه مهندس حسن فلاح 
استانداری  شوراهای  و  شهری  امور  مدیرکل  پور  
با مهندس مجید عظیمی  شهردار کوهسار   البرز  
شهر  مختلف  موضوعات   خصوص  ودر  دیدار 
  ، صمیمانه  دیدار  این  کردند.در  گفتگو  کوهسار  
از خدمات  پور  ضمن تشکر  مهندس حسن فلاح 
این مدت  در  گرفته  و تلاش های صورت  شهردار 
تاکید   ، ایشان  فعالیت  آغاز  از  شده  سپری  کوتاه 
باید  و صمیمانه   تعامل سازنده  ایجاد  کرد: ضمن 
فائق  مشکلات  بر  همدلی  سایه  در  تا  کرد  تلاش 
آمده و اوضاع شهر را سروسامان بخشید. مهندس 
دیدار،  این  در  کوهسار   شهردار  عظیمی   مجید 
ضمن بیان برخی از مشکلات و نارسایی ها در روند 
خدمات رسانی به شهروندان ،گزارشی از عملکرد ۶ 
شهری،  خدمات  عمران،  حوزه  در  شهرداری  ماهه 
از  و  نموده  ارائه  را  اجرائیات  و  سبز،درآمد  فضای 
شهرداریها  سازمان  کل  مدیر  حضور  و  نظر  حسن 
امور  مدیر کل  به همراه   دهیاریهای کل کشور  و 
شهری و شوراهای استانداری البرز  در شهرداری و 

شهر کوهسار  تقدیر و تشکر بعمل آورد.
مهندس  و  علیزاده  دکتر  دیدار   این  درادامه 

حسن فلاح پور  ، شهردار و رئیس شورای شهر از 
ایستگاه آتش نشانی شهرداری بازدید به عمل آورده 
ایستگاه   این  مشکلات  و  کمبودها  با  نزدیک  از  و 

آشنا شدند
 مهندس عظیمی  در این بازدید گفت با توجه 
به اینکه ایستگاه  آتش نشانی شهرداری  کوهسار 
می دهد  پوشش  را  مربع  کیلومتر  هزار   ۱۱ حدود 

و  روزبوده  به  نشانی  آتش  آلات  ماشین  نیازمند 
گردد  تقویت  نشانی  آتش  ایستگاه  این  است  لازم 
به موقع و خدمات رسانی  برای حضور  انشاالله   تا 
آسان  به همشهریان عزیز ،خللی به وجود نیاید  .در 
ادامه دکتر علیزاده مدیر کل سازمان شهرداریها و 
دهیاریهای کل کشور که با همراهی مدیرکل دفتر 
نزدیک  از  البرز  استانداری  شوراها  و  شهری  امور 

همچنین  و  شهر   نیازهای  و  مشکلات   شاهد 
از   میدانی  بازدید  ضمن  بودند  کوهسار  شهرداری 
کوهساراز  شهر  و  شهرداری  مختلف  های  بخش 
شهرداری  مجموعه  و   شهردار  پیگیری   و  تلاش 
و  نموده  قدردانی  مردم  رفع مشکلات  در  کوهسار 
پیش  و مشکلات  نیازها  رفع  پیگیری  در خصوص 
مساعدت  قول  کوهسار   شهرداری  و  شهر  در  رو 
دادند.شایان ذکر است که از زمان تصدی مهندس 
اتفاقات خوبی در  عظیمی بعنوان شهردار کوهسار 
این شهر رخ داده که از جمله جلو گیری و  پیگیری 
مجدانه ساخت و ساز های غیر مجاز در این شهر 
بوده که با اطلاع رسانی بموقع مدیر روابط عمومی 
پرتلاش  وخدمت صاقانه پرسنل خدوم شهرداری 
مجید  کوهسارمهندس  شهر  سکاندار  مدیریت  به 
عظیمی به طور قابل ملاحظه ای از ساخت و ساز 
های غیر مجاز در این شهر کم شده  که این خود 
جای قدردانی و تشکر دارد.امید است با مساعدت 
کل  دهیاریهای  و  شهرداریها  سازمان  کل  مدیر 
کشور همچنین با یاری و کمک مدیر کل دفتر امور 
شهری و شوراهای استان  و دیگر مسئولین ذیربط 
دررفع نیازها و مشکلات  شهرداری کوهسار شاهد 
پیشرفت های روزافزون در خدمت رسانی به مردم 

عزیز و شهید پرور این منطقه باشیم .

همزمان با گرامیداشت هفته تأمین اجتماعی استاندار خوزستان 
کرد. تقدیر  خوزستان  استان  اجتماعی  تأمین  مدیر  از  لوح  اهدای  با 
همزمان با ۲۵ تیرماه روز تأمین اجتماعی غلامرضا شریعتی استاندار 
خوزستان با حضور در سالن اجتماعات اداره کل تأمین اجتماعی استان 
مدیر  مرعشی  ارزشمند سید محمد  از خدمات  لوح سپاس  اهدای  با 
کل تأمین اجتماعی خوزستان به جامعه بیمه شدگان ، کارفرمایان و 
غلامرضا  دکتر  سوی  از  اهدایی  لوح  متن  کرد.در  تقدیر  بازنشستگان 
تأمین  به سید محمد مرعشی مدیر کل  استاندار خوزستان  شریعتی 
اجتماعی این استان آمده است :»بی تردید پیشرفت سازمانها مرهون 
خدمات ارزشمند مردان و زنانی است که در انجام وظایف و مسئولیت 
و  ماندنی  بزرگ  انسانهای  تلاش  آوازه  دارند.  کامل  اهتمام  های خود 

نسیم رحمت و مهربانی خداوند بر آنان همواره وزیدنی است. توسعه و 
پیشرفت روزافزون میهن عزیزمان در گروی توانمندی و تلاش مدیرانی 
است که با تمام توان، سعی در کمک به تداوم اشتغال پایدار و جهش 
تولید داشته و دارند.  اینک به پاس تلاشهای صادقانه و اثرگذار جنابعالی 
بعنوان مدیر کل تأمین اجتماعی استان خوزستان در خدمت بی شائبه 
به جامعه بیمه شدگان ، کارفرمایان و بازنشستگان استان این لوح تقدیر 
اهدا می گردد. اینجانب ضمن تبریک ۲۵ تیرماه روز تأمین اجتماعی ، 
به جنابعالی و تمامی کارکنان آن مجموعه، از درگاه احدیت برای شما 
تداوم سلامت ، سعادت و توفیق روافزون را در خدمت به نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران و پیشبرد اهداف و برنامه های متعالی دولت 

تدبیر و امید از خداوند سبحان مسئلت می نمایم.«

 معاون طرح های توسعه برق شرکت برق منطقه ای خوزستان خبر داد:

راه اندازی سامانه مدیریت فرآیندهای بهره برداری در معاونت طرح های توسعه برق

بازدید عضو هیات مدیره شرکت مخابرات ایران بطور سرزده از مخابرات منطقه گلستان 

معاون طرح های توسعه برق شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
اعلام خبر راه اندازی سامانه مدیریت فرآیندهای بهره برداری در این 
معاونت؛ گفت: راه اندازی این سامانه علاوه برصرفه جویی در وقت و 
هزینه، امکان خطا در ارسال درخواست های مختلف را به حداقل می 
رساند.مهدی ابو علی گله داری بیان کرد: اجرا و اتصال خطوط برق 
به پست های جدید الاحداث و یا قدیمی و یا در بخش احداث پست 
های برق فشار قوی انجام تست های مختلف و احداث آنها به خطوط 
برقدار، نیاز به مجوزاتی برای خاموشی، اجازه کار و آزمایش داشته که 

به صورت کاغذی و با پروسه طولانی انجام می شد.
وی با بیان اینکه در بحث اجرای فیبر نوری که در حالت برقدار 
بوده نیز کسب این مجوزات لازم بوده، افزود: انجام این امور به صورت 
دستی و کاغذی علاوه بر طولانی شدن زمان به دلیل ارجاع آن به 

امکان خطا و اشتباه در ثبت اطلاعات را  واحدهای مختلف شرکت، 
نیز داشته است.معاون طرح های توسعه برق شرکت برق منطقه ای 
راه  از حدود سه سال پیش  به همین دلایل  خوزستان تصریح کرد: 
اندازی سامانه مدیریت فرآیندهای بهره برداری این شرکت در دستور 
کار قرار گرفت و در حال حاضر اجرایی شده است.ابوعلی گله داری 
ادامه داد: در این سامانه با تخصیص یک فیلد برای هر مجری کلیه 
درخواست های ارسالی به صورت الکترونیکی انجام می شود و امکان 
رصد و پیگیری آنلاین درخواست ها فراهم شده است.وی اضافه کرد: 
این سامانه علاوه برصرفه جویی در وقت و هزینه و تسریع امور، امکان 
خطا در ارسال درخواست های مختلف را بدلیل مشخص بودن شماره 
دقیق و بروز شده خطوط، ترانس و دیگر تجهیزات فشار قوی و فوق 

توزیع به حداقل می رساند.

ابراهیم یافتیان با حضور در  استان 
در  ستاد  و  مخابراتی  مراکز  از  گلستان 
با  از نزدیک  بازدید و  شهر ستان گرگان 
پس  .وی  پرداخت  گفتگو  به  کارکنان 
 ، اداری  مختلف  بخشهای  از  بازدید  از 
فنی و امور مشتریان  درجلسه ای که با 
حضور مهندس شهمرادی مدیر مخابرات 
منطقه گلستان ، معاون و مدیران ستادی 
و روسای ادارات مخابرات شهرستانها که 
ارتباط  با جلسه  بصورت ویدئو کنفرانس 
داشتند برگزار شد،  در خصوص تسریع 
و  نمود  تاکید  مخابراتی  فرآیندهای  در 
خواستار تلاش در جهت رفع نیاز مشتریان 
روستایی  مناطق  در  الخصوص  علی 
مدیره  هیئت  عضو  یافتیان  شد.مهندس 
شرکت مخابرات ایران که هدف از بازدید 
سرزده خود را آشنایی با روند فعالیتها و 

گفتگوی نزدیک با کارکنان دانست گفت: 
سلامتی کارکنان برایمان ارزشمند است 
و میبایست در دوران حساس کنونی به 
یافتیان  .مهندس  باشیم  کارکنان  فکر 
از  را  مخابراتی  تجهیزات  سازی  ایمن 
و  برد  نام  سرقت  از  پیشگیری  راههای 
افزود: با پیگیری و استفاده از نظرات کار 

ایمن  برای  مناسب  راهکارهای  شناسانه 
سازی تدوین و از آن درجهت جلوگیری 
همچنین  شود.وی  استفاده  سرقت  از 
استمرار و ادامه بازسازی و نوسازی شبکه 
گفت  و  خواستار  را  استان  در  مخابراتی 
علی الخصوص در مناطق روستایی باید بر 
حسب نیاز مشتریان به آنان خدمات ارائه 

داد .عضو هیئت مدیره شرکت مخابرات 
باید  نسبت به رفع خرابی   : ایران گفت 
ها حساس باشیم و بدانیم هر گونه قطع 
ارتباط جدا از نارضایتی مشتریان ، ابتدا 
بنابراین  رسیده  مخابرات  به  ضررش 
میبایست اقدامات مناسب و مطلوب جهت 
تسریع در فرآیند رفع خرابی برنامه ریزی 
واگذاری  یافتیان  ابراهیم  گردد.مهندس 
اولویت های  از  را    VDSL  وFTTH
زمان حال دانست و ادامه داد: برنامه ریزی 
در خصوص افزایش دایری این سرویسها 
که  است  مهم  آن  از  حاصله  درآمد  و 
لازم  تمهیدات  زمینه  این  در  میبایست 
به  نسبت  زمینه  این  در  و  گیرد  صورت 
تامین تجهیزات از سوی شرکت مخابرات 
ایران قول همکاری داد.همچنین مهندس 
غلامعلی شهمرادی مدیر مخابرات منطقه 

مخابرات  عملکرد  به  اشاره  با  گلستان 
منطقه گلستان  در سال 9۸ و سه ماهه 
توسعه  چشمگیر  رشد  از   99 سال  اول 
مخابرات در منطقه سخن گفت و افزود: به 
لحاظ توسعه و تامین زیرساختها اقدامات 
آن  نتیجه  که  است  شده  انجام  موثری 
رضایت مشتریان از خدمات و سرویسهای 
مخابراتی است که نظرسنجی های انجام 
جلسه  ادامه  .در  میباشد  آن  موید  شده 
مهندس ذبیحی معاون شبکه ، مهندس 
عرب  مهندس   ، تجاری  مدیر  امیرخانلو 
حیدر  مهندس  و  سیار  ارتباطات  مدیر 
خسروی مدیر مخابرات گنبد به نمایندگی 
از شهرستانها عملکر د خود در حوزه های 
مربوطه را ارائه و با بیان مشکلات و موانع 
پیش رو پیشنهادات لازم در این زمینه را 

ارائه کردند.

 از سوی شرکت توزیع برق استان سمنان 
به اجرا درآمد؛

نخستین رزمایش مدیریت مصرف و 
قطع از راه دور تابلوهای مشترکان 

کشاورزی
قطع  و  مصرف  مدیریت  رزمایش  نخستین 
آب  چاه  مشترکین  برق  تابلوهای  دور  راه  از 
استان  برق  توزیع  شرکت  سوی  از  کشاورزی، 
خدمات  و  فروش  درآمد.معاون  اجرا  به  سمنان 
اظهار  این خبر  عنوان  با  این شرکت  مشترکین 
تابلو  دستگاه   ۱۱۰ برق  قطع  برنامه  داشت: 
هوشمند منصوبه بر روی چاه های آب کشاورزی 
از ساعت ۱۳ الی ۱۵ بیست و چهارم تیرماه انجام 
مدیریت  داشت:  بیان  لشکری  شد.محمدرضا 
تابلوهای  تست  و  بار  پیک  کاهش  و  مصرف 
در  که  آب کشاورزی  دور چاه های  راه  از  قطع 
نصب  تازگی  به  استان  مختلف  های  شهرستان 
شمار  به  رزمایش  این  اهداف  جمله  از  گردیده، 
می رود.وی با اشاره به این که در قالب این برنامه 
عملیاتی و تمرینی، برق ۱۱۰ اشتراک مربوط به 
به  ظهر   ۱۳ ساعت  در  کشاورزی  آب  های  چاه 
این  اجرای  با  گفت:  گردید،  قطع  همزمان  طور 
رزمایش، مقدار شش مگاوات بار شبکه مدیریت 
طرح،  این  راستای  در  کرد:  تصریح  شد.لشکری 
این  کارشناسان  سوی  از  لازم  های  آموزش 
شرکت به کشاورزان درخصوص نحوه وصل کلید 

تابلو، پس از خاتمه رزمایش انجام شد.

عباس زارع: 
سازمان همیاری شهرداری های استان 

البرز ۳۵ میلیارد تومان به شهرداری 
کرج بدهکار است

اسلامی  شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
شهر کرج: بر اساس اسناد موجود بدهی سازمان 
به  البرز  استان  های  شهرداری  های  همیاری 
شهرداری کرج بیش از ۳۵ میلیارد تومان برآورد 

شده است. 
شورای  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
اسلامی شهر کرج، عباس زارع در نطق پیش از 
دستور دویست و سومین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج ضمن چند تذکر اظهارداشت: 
قراردادهای  درخصوص  قبلی  تذکر  به  توجه  با 
های  همیاری  سازمان  و  شهرداری  مابین  فی 
پیگیری  بر  تاکیدم  البرز  استان  های  شهرداری 
که  است  سازمان  این  و  شهرداری  مطالبات 
و  بدهکاری  و  پرداختها  پیش  گزارش  خلاصه 
های  شهرداری  همیاری  سازمان  بستانکاری 
استان البرز به پیوست می باشد.این مسئول در 
شورای اسلامی شهر کرج افزود: ارقام و صورت 
حساب های مالی فی مابین این دو نهاد بصورت 
دقیق درج شده است که بدهی سازمان همیاریها 
مطالبه  و  تومان  میلیارد   ۳۵ کرج  شهرداری  به 
شهرداری  از  اسناد  اساس  بر  همیاریها  سازمان 

۱۵ میلیارد تومان است. 
اسلامی  شورای  تلفیق  کمیسیون  رئیس 
فرد خودروها  و  زوج  طرح  اجرای  به  کرج  شهر 
در کرج اشاره کرد و یادآور شد: تاثیر طرح زوج 
شهر  در  کرونا  شیوع  کنترل  بر  ترافیک  فرد  و 
کرج چیست؟ آیا این طرح موجب شیوع بیشتر 
بررسی  تا  خواهشمندم  مسئولین  از  شود؟  نمی 
دقیق تری بر روی اجرای این طرح انجام شود.
زارع در بخش دیگری از سخنانش از عدم اجرای 
برنامه یکشنبه های سبز انتقاد کرد و خاطرنشان 
البرز  سیمای  و  صدا  محترم  کل  مدیر  از  کرد: 
برنامه  پخش  درخصوص  که  داریم  درخواست 
رادیویی یک شنبه سبز که مردم شهر سالهاست 
و  نگهداشت  در  و  دارند  خاطره  برنامه  این  با 
بهبود محیط زیست شهرمان بسیار موثر بوده و 
عنایت ویژه داشته باشند.وی در پایان به تنظیم 
مناسبات با انتصابات در شهرداری اشاره کرد و 
گفت: تنظیم مناسبات با انتصابات در شهرداری 
شایسته  موضوع  به  زیاد  بسیار  خسران  موجب 

سالاری و پیشرفت امور و امانتداری می شود.

شهردار کرج در ششمین هفته از شنبه های 
جهادی عنوان کرد: 

کاهش هزینه ها و افزایش کیفیت 
زندگی با تحققِ شهر هوشمند

شهر هوشمند به عنوان یک نظامِ یادگیری 
از  پیوسته  هم  به  ای  مجموعه  هوشمند، 
تکنولوژی اطلاعات و ارتباطات است که در جهت 
ارتقا عملکرد سرویس های شهر و بهبود کیفیت 
زندگی شهروندان با یکدیگر همکاری می کنند.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، علی کمالی 
زاده در مراسم رونمایی از “درگاه یکپارچه ارائه 
درگاه  این  داشت:  اظهار  الکترونیک”،  خدمات 
به  الکترونیکی  خدمات  یکپارچگی  منظور  به 
شهروندان، توسعه خدمات غیرحضوری و کاهش 
سفرهای شهری راه اندازی شده است.وی ضمن 
مثبت ارزیابی کردن این سامانه به اهمیت حذف 
ابعاد مکانی و زمانی در راه اندازی آن اشاره کرد 
به محیط  را گامی در جهت کمک  اقدام  این  و 
اینکه  به  اشاره  با  کرج  دانست.شهردار  زیست 
نیاز  مورد  های  استعلام  ارائه  امکان  اقدام  این 
کند،  می  میسر  شهرداری  از  را  دیگر  نهادهای 
این زمینه  زیادی در  بسیار  فرآینده های  گفت: 
در  موانع  و  مشکلات  رفع  با  و  شده  رونمایی 
در  روان  صورت  به  اکنون  هم  امر،  این  اجرای 
داد:  ادامه  مسئول  شود.این  می  استفاده  شهر 
در  که  اساسی  تغییرات  و  تحولات  به  توجه  با 
عملا  است  گرفته  صورت  فناوری  و  علم  حوزه 
تا مسیر حرکت  آورد  به وجود می  را  الزام  این 
شهرداری در ارائه خدمات به شهر و شهروندان 
به سوی هوشمندسازی باشد.وی در تعریف این 
درگاه با بیان اینکه شهرهوشمند نظام یادگیریِ 
یک  هوشمند  شهر  شد:  یادآور  است،  گیر  همه 
نوع فرهنگسازی است که می تواند در بسیاری 
از حوزه ها خصوصا ترافیک و پسماند هزینه ها 
این  امیدوارم  افزود:  زاده  دهد.کمالی  کاهش  را 
گرفتن  شتاب  برای  پشتیبانی  و  محرک  اتفاق، 
مسیر هوشمندسازی خدمات در مناطق دهگانه 
تمام تلاش  این مدیریت شهری  بر  باشد. علاوه 
خود را بکار می گیرد تا فعالیت های این درگاه 

را افزایش دهد.

مخابرات شهرستان آزادشهر مصمم در 
توسعه کمی و کیفی خدمات

شهرستان  مخابرات  مجموعه  هدف 
میباشد. خدمات  کیفی  و  کمی  توسعه  آزادشهر 
مخابرات  اداره  رئیس  آبادی  بداغ  علی  مهندس 
بر توسعه کمی  تاکید  آزادشهر ضمن  شهرستان 
شعار  از  تبعیت  به  سال 99  در  خدمات  وکیفی 
گفت:  جاری   درسال  گلستان  منطقه  مخابرات 
مشغول  ثابت  شماره   ۲۴۲۱۳ دارای  شهرستان 
بکار و تعداد۴۶۱۴ مشترکADSL میباشد که 
از تعهدات امسال خود تاکنون جلوتر بوده و جزء 
شهرستانهای برتر است.وی با اشاره به اینکه این 
شهرستان دارای ۴۸ روستا و ۱۰ مرکز مخابرات 
میباشد افزود :  تمام روستاهای تابعه شهرستان 
آزادشهر از نعمت تلفن ثابت ، اینترنت و پوشش 
به  ارائه خدمات  و  برخوردار هستند  تلفن همراه 
مساوات  بصورت  شهرستان  تابعه  نقاط  تمامی 
به  توجه  با  آبادی  بداغ  میشود.مهندس  انجام 
شرایط کنونی و بحران شیوع ویروس کرونا گفت 
: تقاضای adsl به طور چشمگیری افزایش یافته 
و علی رغم اینکه با معضل سرقت روبرو هستیم 
ولی به لحاظ افزایش رضایتمندی مشتریان تمام 
موقع  به  رسانی  خدمت  جهت  را  خود  تلاش 
گذاشت  نخواهیم  و  داشته  معطوف  مطلوب  و 
اختلالات و قطعی ارتباط برای مشتریان مشکل 
سرقت  کاهش  جهت   : گفت  نماید.وی  ایجاد 
شورای  با  را  ،نشستهایی  مخابراتی  تجهیزات 
ایم  داشته  مسوولین  و  انتظامی  نیروی  و  تامین 
که با گشت مشترک و آهن کشی کافوهای نوری 
تا حدودی در  توانستیم  کافوهای مسی   قفل  و 
کاهش میزان سرقت تاثیر گذار باشیم .رئیس اداره 
مخابرات شهرستان آزادشهر  با تاکید بر اینکه دو 
شهر آزادشهر و نگین شهر نیازمند توسعه میباشد 
افزود : پیگیری لازم انجام شده تا بتوانیم در سال 
جاری به توسعه مورد نظر دست یابیم تا مشتریان 
از خدمات با کیفیت تری بهره مند گردند.مهندس 
بداغ آبادی درخصوص توسعه و پوشش دهی بهتر 
تلفن همراه نیز گفت : اقدامات در جهت  استفاده 
از تکنولوژی ۳G و ۴G و پوشش مطلوب تر تلفن 
همراه انجام شده  که میتوان راه اندازی  تعداد ۱۴ 
سایت جدید را در به عنوان نمونه اعلام نماییم  که 
جا دارد از تلاش مجموعه ارتباطات سیار و ستاد 
در مخابرات منطقه قدردانی شود.وی از همکاران 
خود به جهت تلاش فراوان برای تحقق هدف های 
این  استمرار  و خواهان  نظرگرفته تشکر کرد  در 

کوشش ها شد.

از رئیس اداره حراست مخابرات منطقه 
گلستان تقدیر شد

یافتیان  با حضور مهندس  درجلسه ای که 
 ، شد  برگزار  ایران  مخابرات  مدیره  هیئت  عضو 
از رئیس اداره حراست مخابرات منطقه گلستان 
تجلیل شد .در این جلسه که میثم یدی آزمایی 
شرکت  حراست  مدیرکل  و  مدیرعامل  مشاور 
مخابرات ایران نیز حضور داشتند ضمن ارزشمند 
دانستن فعالیتهای اداره حراست مخابرات منطقه 
و  مخابرات  تجیهزات  از  حفاظت  در  گلستان 
دانست  تقدیر  شایسته  آنرا  کارکنان   از  صیانت 
در  گلستان  منطقه  مخابرات  عملکرد   : افزود  و 
اجرای  بتوانیم شاهد  تا  موجب شده  زمینه  این 
با  پایان  در  .وی  باشیم  کاری  سالم  فرآیندهای 
در  امنیت  تامین  و  حراست  اهمیت  بر  تاکید 
جذب  جهت  در  مختلف  بخشهای  از  مخابرات 
مناقصات  سالم  برگزاری  و  متعهد  پیمانکاران 
این  در  باید   : گفت  و  نمود  همکاری  تقاضای 

راستا کمال دقت را داشته باشیم .

پوشش ارتباطی تلفن همراه در شهرستان 
کردکوی بیش از 9۵ درصد است

یکی از مهم ترین اهداف مجموعه همکاران 
پرتلاش مخابرات کردکوی عمل نمودن به شعار 
منطقه  مخابرات  مدیر  طرف  از  که   99 سال 
غلامرضا  .مهندس  میباشد  تعیین شده  گلستان 
شهرستان  مخابرات  اداره  رئیس  هزارجریبی 
کردکوی ضمن اعلام این مطلب گفت : “ توسعه 
کمی و کیفی ارائه خدمات به مشتریان” از سوی 
مدیر مخابرات منطقه گلستان بعنوان هدف مهم 
پایداری  آن  پی  در  که  شده  تعیین   99 درسال 
خدمات  و  سرویسها  بهترین  ارائه  و  ارتباطات 
دهی و کسب رضایتمندی  حداکثری مشتریان 
از اولویتهای اصلی کارکنان در مخابرات کردکوی 
میباشد.رئیس اداره مخابرات شهرستان کردکوی 
با توجه به تعداد بالغ بر ۲۴۸۰۰ شماره تلفن ثابت 
فعال و حدود ۳۷۰۰ مشترک فعال adsl در این 
ارتباطی  مناسب  بستر  ایجاد   : گفت  شهرستان 
خدمات  از  آنان  مندی  بهره  و  مشتریان  برای 
مهم  برایمان  کیفیت  با  مخابراتی  وسرویسهای 
بوده و در این زمینه اقدامات فراوانی انجام شده 
است .وی یکی از موانع پیشرفت کار را  سرقت 
دانست  شهرستان  در سطح  مخابراتی  تجهیزات 
و افزود : این معضل نارضایتیهای زیادی را برای 
مشتریان ایجاد کرده است که با توجه به وظیفه 
مهم ما در افزایش رضایتمندی مشتریان ،  در این 
خصوص نشستهای زیادی با مسئولین شهرستان 
داشته ایم و گزارشهایی  به اعضای شورای تامین 
ارائه نمودیم  که تاثیر زیادی در کنترل سرقتها 
است.مهندس  داشته  اخیر  ماه  دو  در  بخصوص 
غلامرضا هزارجریبی با تاکید براینکه استفاده از 
تلفن همراه و خدمات غیر حضوری در حال حاضر 
زیادتر از قبل میباشد در راستای تامین ارتباطات 
پایدار تلفن همراه اقداماتی شده است و بیشتر از 
داریم  در شهرستان  ارتباطی  پوشش  9۵ درصد 
این نکته قابل عرض است که فقط چند نقطه از 
مناسبی  ارتباطی  پوشش  از  مناطق  کوهستانی 
برخوردار نیستند که در برنامه توسعه سال 99 در 
دستور کار قرار گرفته است.رئیس اداره مخابرات 
 bts شهرستان کردکوی از فعال بودن  ۷ سایت
شهری و ۸ سایت bts روستایی خبر داد و گفت 
 bts ارتباطات سیار،  ۶ سایت فاز ۸  :در پروژه 
از  تکنولوژی  ارتقاء  و  جدید جابجایی ۲ سایت  
۳g به ۴g     در ۸ سایت در حال اجرا میباشد 
به سزایی  تاثیر   ، این سایتها  اضافه شدن  با  که 
رضایتمندی  و  اول  همراه  ارتباطات  کیفیت  در 
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